
Изложение от Софийския градско-околийски комитет на СБПФ чрез ЦК на 

СБПФ до министър-председателя Добри Терпешев с отказ да се използва салонът 

на кино „Капитол“ за нуждите на Циганския театър „Рома“ 

София, 22 юли 1949 г. 

Другарю министър, 

По повод искането на циганския театър „Рома“ да използва салона на киното на 

СБПФ за нуждите на театъра им. Градския комитет на СБПФ на своето заседание от 

20.07.1949 г. се занима с искането на другарите цигани излъчи – назначи комисия в 

състав: др. др. Никола Сираков, Величко Иванов – от Градски комитет на СБПФ, Геро 

Станчев – Директор на киното и Стефан Сърчаджиев - режисьор при Народния театър, 

които да огледат условията и излезат с решение пред бюрото на Градския комитет.  

Видно от приложения протокол на комисията салона на киното ни, особено 

сцената са съвсем неподходящи за такава комбинация с другарите от циганския театър. 

Да се има предвид, че при сегашното използване на киното само за нуждите на 

Градски комитет, въпреки доброто му стопанисване и разработване, едва покриваме 

разноските при Градския комитет за плащане на ръководни другари, работещи при 

същия, районите и околията.  

Оставаме с бойни привети. 

СМЪРТ НА ФАШИЗМА – СВОБОДА НА НАРОДА! 
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